
Protokoll styrelsemöte 

 

 

 
1 (3) 

VÄSTRA FRÖLUNDA KONSTÅKNINGSKLUBB 

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE 

 

Datum: 2023-03-13 kl. 18:30-21.00 

Plats:  VFKK kansli samt digitalt via Zoom 

Närvarande:     

 
Erika Ejnarsson (EE) 
Jenny Nihlen (JN) 
Camilla Ekstrand (CE) 
Tereza Lundberg (TL) 
Ulla Zetterquist (UZ) 
Lan Le (LL) 
Jessica Brant Johansson (JBJ) 
Samantha Theerawat (ST) 
Karin Sundell (KS) 
 
Adjungerad:  Matthias var med en stund 
  

  

  

1) Välkomna och dagordningens godkännande 

 

2) Beslut om protokollskrivare och justerare. 

Protokoll: CE, justerare: TL JN 

3) Föregående mötesprotokoll  

Gås igenom. Jenny återkopplar att LOK-stöd och lokalbidrag blivit utbetalt. 

4) Korta rapporter 

Isfördelning eftersäsong – rapport från förhandling 

Karin och Erika återkopplar kring isförhandlingen för v 14-18. Mycket komplicerad och tuff 
process. Skönt att ha varit två från VFKK i processen. Istimmar fördelas utifrån klubbarnas 
storlek, svårt att få tider som är bra då tiderna är mycket begränsade och hallarna som är 
öppna är få. Tränarna har fått tiderna och ska nu sätta samman grupper. Styrelsen inväntar 
schemaförslag. Snart börjar isförhandlingen för v 19-22. Tider är även bokade på Öckerö för 
vecka 23-24 för vissa åkare.  

Rapporter från genomförda tävlingar.  

Allt har flutit enligt plan 

Skridskoskolan 

Hockeymatch har lagts in i Marconi och skridskoskolan flyttas till Rambergsrinken 

även 1 april 

Rapport från valberedningen 
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Information om att vice ordförande går in och ersätter ordinarie ordförande under 

återstoden av säsongen 

5) Rapport från tränarna 

Mathias - Elitseriefinalen i Borlänge. Maria åker med. Mathias håller kontakt med Erika, 
Karin och Jenny kring eftersäsongens tider. Gott om anmälningar! Påminnelse ska ändå 
skickas ut att ett fåtal platser finns kvar både för tävlingsåkare och skridskoskolan. Samtal 
pågår också med äldre åkare för att hitta nya vägar att få fler att hålla på med sporten högre 
upp i åldrarna. Utvecklingssamtal är viktiga för att hitta möjligheter och åkarnas motivation. 
Viktigt testa upp åkare för att behålla eller öka ispoängen för fler tider. Mathias kollar vad 
som gäller ifall något är ändrat. Tävlingskravet är nu borttaget så viktigt att så många som 
möjligt tävlingstestas. Grupperna fungerar nu bra enligt Mathias. Viktigt att få bra grupper 
även inför eftersäsongen och jobba med gruppövningar för att lära känna eventuella nya 
gruppkompisar. 

 

6) Ekonomiska frågor 

Genomgång av ekonomin – Januaris resultat såg bra ut men viktigt att klubben får en bra 
eftersäsong. Även Öckeröhelgen (fyra dagar vid kristi himmelsfärd (stjärnåkare ej fredag) kan 
förhoppningsvis förbättra läget. Maria, Mathias och Josse jobbar som tränare. Temapass 
kommer att erbjudas varje dag, både på is och som fys, och även externa åkare är välkomna 
att anmäla sig. Hög tränartäthet på lägret.  

 

Ersättning till nyare tränare – löneförhandlingar behöver hållas för nya tränare. Även 

för kanslist. Erika, Jenny och Ulla ansvarar för detta.  

 
7) Tränarmöte 

Med de yngre tränarna bör hållas inför eftersäsongen. Mathias ansvarar. Ett par nya tränare 
är på väg in som vikarier och till skridskoskolan. Bra fråga alla tränare om hur de ser på att 
fortsätta kommande säsong. 

8) Gruppindelningar 

Inför eftersäsong. Viktigt att grupperna kommer in i Sportadmin snarast.  

 
9) Fördelning av arbetspass nästa säsong 

Ny skridskoskoleansvarig? Bra att höra med ”avgående” Maria A om hon har något förslag på 
efterträdare. Förslag bjuda in Maria A till nästa styrelsemöte.  

 

10) Uppföljning aktiviteter under våren 

A-tävling: 25-26/3 – Flera från styrelsen finns i beredskap om någon skulle få förhinder till 
sina ansvarsområden.  

Slingan: 18/3 – bemannad och klar.  

Eftersäsongen: Hänvisar till anteckningar på andra ställen i protokollet.  

Funktionärsuppdrag Göteborgsvarvet. Jessica är styrelsens kontaktperson. 30 personer 
behövs till varvet i maj och ersättningen till klubben är generös. 18årsgräns då 
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funktionärsuppdraget sker trafiknära. Det är även maraton till hösten och även då behövs 
funktionärer. 

Inspirationsdagar Öckerö (Kristihimmelfärdshelgen) – återfinns på annan plats i protokollet 

Utlandstävlingar – ingen har blivit aktuell ännu i år då Skate Malmö krockar med vår egen A-
tävling och Skate Copenhagen är jättedyr. Oroliga tider på många plan just nu. 

 

11) VFKK 50 år 

Inger deltar på denna punkt. Karin tittar på att ta fram hoodies med jubileumsmotiv. Inger 
och Maria B är sammanhållande, festkommitte ska tillsättas och vissa är tillfrågade redan av 
Inger. Datum ska bokas helst i april 2024. 

Sponsoravtal – vi behöver jobba vidare med detta.  

 

12) Hur kan vi förbättra verksamheten på lite längre sikt? 

Inger ser till att arbetsgrupper är bemannade. Karin Sundell har gått in i tävlingsledningen 
men fler behöver gå in för att stötta. Behöver vara ett långvarig engagemang för det tar tid 
att lära sig och ta ansvar. Vi behöver få in fler i dessa grupper. För att få skicka till tävlingar 
behöver klubben anordna tävlingar. Kanske omfördela mellan grupper för att få bättre 
täckning.  

 

13) Övriga frågor 

Vårshow – Maria B önskar boka fredag v 18 i Frölundaborg men tid är inte bokad 

ännu.  

Isbokning – Åkare som vill boka enskild istid kan i nuläget bokas av Elisabet Praetorius på Gbg 
konståkningsförbund. Klubben ska alltid erbjuda extra is till satsande åkare om de önskar 
betala för detta. Det finns även duktiga åkare som vill sälja privatlektioner och frågan är hur 
detta ska hanteras av klubben. Viktigt att korrekt fakturering görs så att det inte blir 
misstanke om svarta betalningar. Frågan behöver lyftas igen vid kommande möte. 

 

 

Vid protokollet: 

   

Camilla Ekstrand                    

 

 

Justeras:       
 

      

 

Tereza Lundberg, justerare        Jenny Nihlén, justerare    


